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Zápis č. 4-2017  ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice
konaného dne 26. 10. 2017 v 17:00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 11 členů zastupitelstva
Omluveno: 4 členové – Václav Holub, Pustka Kamil, Ondřej Eliáš, Lumír Červenka
Jednání zastupitelstva se nezúčastnili žádní občané obce.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obecního úřadu paní Silvii
Borákovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je
přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:

1. Neinvestiční dotace pro školu – rozpočtové opatření č. 5
2. Diskuze – různé

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo
požadavek na doplnění.
44/2017 – Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program jednání.
Hlasování: 11 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise byla navržena pan Ing. Jiří Tkáč a pan Libor Král.
45/2017 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Ing. Jiří Tkáč a pan
Libor Král.
Hlasování: 9 : 0 : 2

Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi pan Mgr. Lukáš Gola a paní Mgr. Hana Ulčáková.
46/2017 – Zastupitelstvo obce schválilo ověřovatele zápisu ve složení: pan Mgr. Lukáš Gola a
paní Mgr. Hana Ulčáková.
Hlasování: 9 : 0 : 2

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ.  Připomínky byly
do zápisu doplněny, považuje se za schválený.

A nyní k jednotlivým bodům programu:
1. Neinvestiční dotace pro školu – rozpočtové opatření č. 5
V rámci Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání - prioritní osa 3 Rovný přístup ke
kvalitnímu předškolnímu, primárnímu a sekundárnímu vzdělávání získala škola neinvestiční dotaci
na projekt Společně ve škole v Kozlovicích ve výši 1.326.681 Kč.
Bližší vysvětlení podala Mgr. Ulčáková – ředitelka školy.
Paní Ulčáková: Škola získala dotaci z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělání v rámci
výzvy „Šablony pro MŠ a ZŠ I“ v celkové hodnotě 1.326.681  Kč. Žádost o dotaci byla podána na
jaře letošního roku. Projekt má název „Společně ve škole v Kozlovicích“. Je určen jak pro základní,
tak i předškolní vzdělávání. Celková doba realizace projektu trvá 2 roky. Naše škola začala
s realizací projektu od 1. 9. 2017, ukončí ho k 31. 8. 2019.
Témata projektu jsou obsáhlá, mají usnadnit uskutečnění inkluzivního vzdělávání ve školách,
zpravidla směřují k žákům ohroženým školním neúspěchem.
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Škola si vybrala následující aktivity – popis témat uvádím velmi zjednodušeně. Vše, co je určeno
žákům, je pro žáky pořádáno zcela zdarma:

- doučování žáků a jejich příprava na vyučování
- zábavné kluby pro žáky – Čtenářský klub a Klub zábavné logiky a deskových her
- usnadnění přechodu dětí z mateřské školy do základní školy
- odborně zaměřená spolupráce školy s rodiči dětí a žáků
- osobnostně profesní rozvoj pedagogů – vzdělávání celého pedagogického sboru v tématech

Inkluze, Čtenářská gramotnost napříč předměty, dále pro jednotlivce mentoring, práce
s 2letými dětmi v MŠ…

- nové metody práce ve škole
- vytvoření nové pracovní pozice – školní asistent

Jedná se o tzv. průtokovou dotaci, to znamená, že finance přijdou na účet obce a ta je přeposílá na
účet školy. Momentálně přišla první záloha ve výši 796.008,60 Kč. S těmito prostředky rozpočet
nepočítal, proto je potřeba provést úpravu.
Zároveň byly zastupitelům vysvětleny i další navržené změny (úpravy) rozpočtu, které vycházejí ze
skutečnosti k 30. 9. 2017 a předpokládaných potřeb.
47/2017 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2017 v celkové výši 2.763.640
Kč – podrobně viz příloha zápisu.
Hlasování: 11 : 0 : 0

2. Diskuze – různé
Zastupitelům byla předložena žádost předsedy Okresního soudu ve Frýku-Místku, na navržení 4
nových přísedících soudu, kteří budou zvoleni na další 4leté období v letech 2018-2022. V žádosti
jsou uvedeny podmínky, které musí budoucí přísedící splňovat. Zastupitelé mají navrhnout případné
budoucí soudní přísedící a následně tyto občany musí schválit předseda okresního soudu. Na dalším
zastupitelstvu musí zastupitelé schválit konkrétní jména budoucích soudních přísedících
schválených soudem. Zastupitelé osloví občany, zda by někdo neměl zájem tuto funkci vykonávat.
Termín příštího jednání zastupitelstva je určen na 14. 12. 2017 v 16:00 hodin.

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta v 18:00 hodin a poděkoval všem za účast.

Podpis starosty:  Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel       Mgr. Hana Ulčáková

      Mgr. Lukáš Gola

Zápis vyhotoven dne:  30. 10. 2017
Zapsala:  Boráková


